
                                                                                                 
 
DINFO-möte Jönköping 2019-10-22 
 
Sammanställning av enkät utvärdering 
 
Deltagare: 9 klubbar (18 medlemmar ) från D 238 – Vetlanda IWC hade förhinder  
VU representerat av 4 ( DP, vice DP, sekreterare, IT )  
          
 
1.Hur upplever du/ ni att följande saker fungerar i klubben ?  
 

Rekrytering av  styrelse : Bra/ Svår/ Utmärkt / Svårt / ganska svår-svår  
/ ”Halvknepigt ”/ Valberedning finns / Fungerar bra- en ny i år /  OK  
Värvning av  nya medlemmar:  Bra/ Vi jobbar på det / Utmärkt / Svårt / ganska 
svårt / Rätt bra / Vilande / --- / Svårt  
Informationsflödet:Bra/---/ Utmärkt / Bra ( för mycket ? ) / kan bli för mycket 
från olika håll / Bra- alla i VU har en punkt på styrelsemötet / --- / Lite väl stort 
ibland, från flera håll  / fungerar bra  
Hjälpverksamheten: Kan förbättras/---/ Utmärkt / Bra / fungerar bra / Inga 
stora insamlingar, fadder för en pojk utomlands är på G.. / --- / Ingen utom det 
som skickas in / fungerar bra  
Givande klubbmöten: Bra program/ Ja / Utmärkt / Bra  /  Absolut / Ja /Bra / Alla 
nöjda / fungerar bra  
Besök i andra klubbar : Spännande/Inga besök / Utmärkt / Bra / det händer 1-2 
ggr  per år / Lite, i JKP klubbar- kommande program presenteras / Sparsamt / 
Ganska dåligt / endast andra Skövdeklubben 
 

2.       Hur  upplever du/ ni att Distriktets VU och övriga funktionärer                         
           samarbetar gentemot klubben? 
           Blir bättre och bättre. Klubbarnas väl & ve ska diskuteras på distriktsnivå. Viktigt     
           är att alla klubbar överlever. / Bra / Gott samarbete / Bra / Det blir nog ett bra      
           upplägg i fortsättningen / OK /Bra /--- / Bra 
           
3.       Hur upplever du/ni  värdet av ett DINFO-möte? 
           Alltid givande med utbyte av information / Givande / Ganska bra / Bra / Bra /     
            / Jättebra! Bra med att ny medlem var välkommen / Bra / Okey, ska komma direkt       
            efter Rosersberg  / Bra möte  
 
4.        Kan klubbesök av Distriktspresident  alt. kontaktperson i VU tas bort ?  
           Motivera tack. 
            Nej. Bra att veta hur läget är i klubbarna. / Trevligt med besök / Tveksamt / Nej /        
            Nej, viktigt för alla att träffa VU / Nej, bra att få besök / Välkommet / Viktigt att  
            klubbmedlemmar får träffa distr. President eller annan i VU / Värdefullt att någon  
            kommer  

  



5.       Ska  klubbesök av Distriktspresident  alt. kontaktperson i VU kompletteras av ett       
          DINFO-möte i början av verksamhetsåret? Motivera tack.  
           Kan vara bra nu när vi börjat diskutera klubbärenden. / Ja tack – bra med ny och      
          upprepad information / Nej- svår fråga och ställningstagande / Bra att det är i     
          Jönköping ! / Viktigt att träffa repr. från andra klubbar i distriktet  / Ja, definitivt.      
          Lätthanterligt med mindre grupp, mer information kommer ut / Ja, uppföljning            
          av detta möte / Ja, se fråga 4 / Vi tycker att båda behövs  
 
         ………………………………………………………………………………………………. 
          
  
                 TACK för dina svar- de är värdefulla ! 
 


